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Protokół Nr XXV/2022 

z obrad XXV  sesji Rady Gminy Rudka 

z dnia 23 września 2022 roku. 

 

Obrady XXV sesji Rady Gminy Rudka otworzył Przewodniczący Rady Gminy Pan Łukasz 

Niemyjski o godz. 1100  i zarządził przesunięcie ich na godzinę 11.30. 

O godzinie 11.30 Przewodniczący Rady rozpoczął obrady XXV sesji Rady Gminy Rudka  

modlitwą  „Ojcze nasz …….”  

Otwierając   posiedzenie  powitał wszystkich Radnych, Pana Marcina Gawrysiaka – Wójta Gminy 

Rudka, Pana  Jerzego Gabrysiaka – Sekretarza Gminy Rudka, Panią Monikę Agnieszkę Dygas – Skarbnika 

Gminy, Pana Marka Kozłowskiego – Radcę Prawnego, Panią Małgorzatę Kunicką – Kierownika Referatu 

Gospodarki Komunalnej, Drogownictwa i Obrony Cywilnej, Panią Monikę Dąbrowska – Kierownika 

Referatu Oświaty, Kultury i Promocji Panią Annę Litwińczuk – pracownika GOPS w Rudce w zastępstwie 

za Panią Kierownik GOPS,  Panią Monikę Godlewską – Dyrektora Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła II 

w Rudce, Panią Agnieszkę Markowską – Młodszego referenta do spraw organizacyjnych i obsługi organów 

gminy. 

  Obrady odbyły się  w budynku Remizy OSP Rudka przy ul. Badowskiego 4. 

Na  stan  ustawowy składu rady w  sesji  uczestniczy  8  Radnych. 

1. Pani Małgorzata Barszczewska 

2. Pan Piotr Karpiński 

3. Pani Barbara Niemyjska  

4. Pan Fabian Niemyjski 

5. Pan Łukasz Niemyjski 

6. Pan Michał Pampuch 

7. Pan Tadeusz Uszyński 

8. Pani Beata Szendomierska 

W posiedzeniu sesji nie uczestniczy: 

1. Pan Andrzej Niemyjski 

2. Pan Łukasz Markowski  

3. Pan Jerzy Józef  Stępkowski  

4. Pani Marta Szymańczyk 

5. Pani Joanna Warmijak 

6. Pan Jan Wiński 

7. Pan Ryszard Wiński  

Pan Przewodniczący Rady Łukasz Niemyjski stwierdził, że są one prawomocne. 

 

Ad. pkt 2 Przedstawienie porządku obrad. 

Pan Przewodniczący Rady  przypomniał, że porządek obrad dzisiejszej sesji został dostarczony  

w materiałach na sesję, po czym zwrócił się z zapytaniem czy są uwagi do proponowanego porządku obrad. 

Wójt – Pan Marcin Gawrysiak zgłosił wprowadzenie do porządku obrad punku 3a – Sprawy różne, oraz 

punkt 11a – Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu lokalu 

użytkowego. Więcej uwag nie było. 

Pan Przewodniczący zarządził głosowanie w sprawie zmiany porządku obrad. Głosowanie było imienne. 

Wszyscy  Radni byli za przyjęciem zmian w porządku obrad. Imienny wykaz głosowań w załączeniu  

do protokołu. 

Następnie Pan Łukasz Niemyjski zarządził głosowanie nad przyjęciem porządku obrad. Głosowanie było 

imienne, porządek został przyjęty. Głosów za – 8, wstrzymujących się i przeciw  - 0 . Wykaz głosowania 

w załączeniu do protokołu. 

W związku z powyższym porządek obrad XXV sesji Rady Gminy Rudka przedstawia  

się następująco: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad XXIV Sesji Rady Gminy Rudka. 

3a. Sprawy różne. 

4. Informacja Wójta z pracy między sesjami. 



2 
 

5. Podjęcie uchwały w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

pedagogów, pedagogów specjalnych, psychologów, logopedów, terapeutów pedagogicznych, 

doradców zawodowych zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Gminę Rudka. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania i rozmiaru zniżek nauczycielom, którym 

powierzono stanowiska kierownicze w szkołach prowadzonych przez Gminę Rudka. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zniesienie współwłasności nieruchomości 

położonych w obrębie Rudka, Gmina Rudka. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu lokalu 

użytkowego. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu lokalu 

użytkowego. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu części 

nieruchomości. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy części 

nieruchomości. 

11a. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu lokalu    

użytkowego. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie kontynuacji członkostwa Gminy Rudka w Stowarzyszeniu 

Lokalna Grupa Działania ,,Brama na Podlasie”. 

13. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w spawie przyjęcia programu rozwoju ,,Plan Rozwoju 

Lokalnego Gminy Rudka na lata 2016 – 2023”. 

14. Przedstawienie informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy Rudka za I półrocze 2022 

roku. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania w 2022 roku środków finansowych dla Ochotniczej 

Straży Pożarnej w Kocach Borowych z przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu 

wyposażenia dla jednostki OSP Koce Borowe. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rudka  

na lata 2022-2025. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w  budżecie gminy Rudka na rok 2022. 

18. Interpelacje i zapytania radnych. 

19. Wolne  wnioski. 

20. Zamknięcie  obrad  XXV Sesji  Rady  Gminy  Rudka. 

 

Ad. pkt 3 Przyjęcie protokołu z obrad XXIV Sesji Rady Gminy Rudka. 

Protokół z posiedzenia XXIV sesji Rady Gminy był do wglądu w biurze rady i na stronie Biuletynu 

Informacji Publicznej Gminy Rudka. Pan Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się z zapytaniem czy 

zostały zgłoszone uwagi lub wnioski co do jego treści. 

 Uwag i zastrzeżeń co do treści protokołu nie wniesiono. 

Realizując porządek posiedzenia Pan Przewodniczący Rady Łukasz Niemyjski poinformował,  

że teraz zostanie przeprowadzone głosowanie imienne w sprawie przyjęcia protokołu z obrad XXIV sesji 

Rady Gminy Rudka. 

Po wyczytaniu nazwiska każdy z radnych powiedział: „jestem za” lub „jestem przeciw”   

lub „wstrzymuję się od głosu”.  

Pan Przewodniczący stwierdził, że protokół z posiedzenia XXIV sesji Rady Gminy Rudka został 

przyjęty: głosów za – 8, głosów przeciw – 0,  głosów wstrzymujących się – 0. 

Imienny wykaz głosowań przedmiot głosowania: przyjęcie protokołu z obrad XXIV sesji Rady Gminy 

Rudka w załączeniu do protokołu z posiedzenia sesji. 

 

Ad. pkt 3a Sprawy różne. 

 Pan Wójt powiedział, że na sesji obecna jest Pani Helena Burzyńska wraz z synem. Reprezentują  

Firmę Arhelan. Pan Wójt przekazał głos Pani Burzyńskiej.  

Pani Helena Burzyńska powiedział, że powodem jej obecności na sesji jest chęć zawarcia kolejnej 

umowy dzierżawy części nieruchomości. Problemem jest stawka czynszu jaką zaproponował Pan Wójt na 

spotkaniu w siedzibie Firmy Arhelan. Pani Burzyńska powiedziała, że czynsz dzierżawy  obecnie wynosi 

1 000,00 zł. miesięcznie. Na spotkaniu  w lipcu Pan Wójt poinformował, iż przy zawarciu kolejnej umowy, 
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czynsz wyniósłby 5 000,00 zł. Propozycja Pana Wójta jest ani adekwatna ani rynkowa - powiedziała. Cena, 

którą teraz płacimy jest bardzo dobra. Chodzi przecież o dzierżawę gruntu , a nie budynku. Dzierżawimy 

tysiąc sześćset metrów gruntu. Zaproponowaliśmy podniesienie czynszu o wartość wskaźnika wzrostu cen  

i towarów, który według stanu na lipiec wyniósł 15,5 % - co dałoby wartość czynszu miesięczną w kwocie 

1 155,00 zł.  Taką stawkę proponujemy na okres 3 lat. Nadmienię tylko, że nasza propozycja jest bardzo 

korzystna porównując do dzierżawy gruntu pod farmy fotowoltaiczne. Kończąc Pani Helena Burzyńska 

powiedziała, że ma nadzieję, iż Rada podejmie uchwałę satysfakcjonującą obie strony.  

W dalszej części obrad Pan Wójt potwierdził, że na spotkaniu na przełomie lipca i sierpnia  

w siedzibie Firmy Arhelan spotkał się w obecności Pana Mecenasa z przedstawicielami firmy. Na spotkaniu 

nie było Pani Mecenas Firmy Arhelan z racji okresu urlopowego. Firma miała przesłać odpowiedź  

po konsultacjach z prawnikami. We wrześniu odbyło się spotkanie w Urzędzie z Panią Mecenas Firmy 

Arhelan. Dnia 9 września na sekretariat Urzędu Gminy wpłynęło pismo z odpowiedzią i wzorem umowy. 

W umowie kwota dzierżawy wynosiła 1 000,00 zł. Pani Burzyńska podnosi dzisiaj, że dzierżawa jest  

za grunt a nie budynek. Pan mecenas 3 lata temu zauważył pewną nieścisłość, którą należałoby wyjaśnić 

odnośnie budynku. Pan Marcin Gawrysiak poprosił obecnego na sali obrad Pana Mecenasa o zabranie głosu 

w tej kwestii. 

Mecenas – Pan Marek Kozłowski, powiedział że w 1999 roku firma Arhelan nabyła nakłady jako 

wierzytelność na nieruchomość, która jest przedmiotem dzierżawy. Nakłady te zostały nabyte  

od poprzednich właścicieli, osób fizycznych, które z kolei nabyli je od GS-u jako budynek. Rzecz polega 

na tym, że z regulacji prawnej wynika, że GS nie był uprawniony do zbywania czegokolwiek, gdyż nie był 

właścicielem tego budynku. Dlatego też sprzedaż obarczona była wadą prawną. Państwo Burzyńscy czy 

Firma Arhelan dokonując transakcji z osobami fizycznymi powinni mieć tego świadomość. Zatem zgodnie 

z istniejącą decyzją komunalizacyjną działka jak i znajdujący się na niej budynek w roku 1992 stały się 

własnością Gminy Rudka. Dlatego też propozycja obecna czynszu dzierżawy - 5 000,00 zł uwzględnia fakt 

własności również tego budynku. 

Pani Burzyńska powiedziała, że nie zgadza się z Panem Mecenasem. Nasze biuro prawne stoi na 

zupełnie innym stanowisku. My nabyliśmy nakłady na tej nieruchomości nie od GS-u tylko od osoby 

fizycznej. Mamy Akt Notarialny kupienia tych nakładów. A więc nawet jeśli coś nie było własnością  

GS-u co sprzedał dla Pana Kwiatkowskiego, który był osobą fizyczną i była jakaś wada prawna to my jako 

osoby fizyczne wtedy kupując zrobiliśmy to absolutnie w dobrej wierze. Jeśli Notariusz  - prawnik nie 

zauważył takiego błędu to myślę, że jeśli będzie między nami spór, a wydaje mi się, że już zaczyna on być, 

to w takiej sytuacji to Sąd będzie rozstrzygał nasz spór. Drugą rzeczą jest, że spór będzie tyczył tylko 

niewielkiej części tego budynku, gdyż Pan Kwiatkowski dobudował sam, część budynku,  

a później Firma Arhelan też budowała i powiększała ten budynek. Pani Burzyńska powiedziała, że jeśli 

okaże się ,że to Gmina będzie właścicielem budynku, to firma też ponosiła nakłady remontując  ten 

budynek, płacąc podatek. Biorąc pod uwagę cenę rynkową za dzierżawę za metr budynku, to w żaden 

sposób nie wynosi to 5 000,00 zł. 

W odpowiedzi Pan Wójt powiedział, że szybka kalkulacja też nie daje ceny 1 000,00 zł.  

Na spotkaniu z Panią Mecenas Firmy Arhelan poprosiłem o przedstawienie dokumentów na poniesione 

przez Firmę Arhelan nakłady o wartości 657 000,00 zł. wskazanych w pierwszym  piśmie przesłanym  

do Gminy. Takich dokumentów nie otrzymałem. Jeśli nie dojdzie między nami do porozumienia to nasz 

spór rozstrzygać będzie jednostka administracyjna odpowiednia czyli Sąd. Żeby rzecz była jasna, tak jak 

deklarujecie w pismach, że chcecie się porozumieć, moja deklaracja jest taka sama. Nie zależy mi, żeby 

Gmina miała sprawę w Sądzie. W dzisiejszym programie sesji jest uchwała, żeby zawrzeć kolejna umowę 

dzierżawy z Firmą Arhelan na kolejne 3 lata. 

Pani Burzyńska jeszcze raz podkreśliła, że bardzo by chciała, żeby ta umowa została podpisana. 

Powiedziała, że chciałaby nawet podpisać umowę na okres 10 lat, choć nigdy takiego wniosku nie składali, 

ale byłaby ona lepsza dla Firmy. Budynek wymaga gruntownego remontu. Chciałam podkreślić, że Firma 

Arhelan na pewno nie podejmie takiej uchwały, żeby płacić 5 000,00 zł. czynszu. W takiej sytuacji  

na pewno my będziemy się wyprowadzać. Nasz budynek wymaga remontu, z resztą, że pobudowała się 

nam konkurencja – DINO, z pięknym budynkiem. My oczywiście chcielibyśmy być lepsi od konkurencji. 

Głos zabrał Radny – Piotr Karpiński. Poinformował, że jego żona od 20 lat pracuje w Arhelanie. 

Powiedział, że szkoda, że na dzisiejszej sesji nie ma Radnej - Pani Joanny Warmijak, która pracuje  

w Arhelanie i Radnego – Pana Ryszarda Wińskiego, którego żona pracuje też w Arhelanie. Trzy lata ,kiedy 

była dyskusja na temat umowy dzierżawy dla Arhelanu, upoważniliśmy Pana Wójta do rozmów bez naszej 
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obecności na temat kolejnej umowy z Arhelanem. Szkoda, że rozmowy nie miały miejsca wcześniej, tak 

aby był czas do porozumienia się. Termin zakończenia umowy obecnej jest bardzo bliski, a porozumienia 

nie ma. Z racji, że moja żona pracuje w Arhelanie to chciałbym, aby firma istniała. Chciałbym również, 

żeby Pan Wójt i Pani Burzyńska domówili w kwestii wysokości czynszu i umowa została podpisana. Fakt, 

że w Rudce są dwa sklepy jest bardzo dobre dla mieszkańców. Mają wybór gdzie chcą robić zakupy. 

Kończąc Radny powiedział, że jego prośba do Pani Burzyńskiej, aby przy negocjacjach podniosła trochę 

cenę, którą zaproponowała wcześniej a Pan Wójt trochę obniżył. 

Głos ponownie zabrał Pan Wójt. Powiedział, że nie ukrywa, iż zależało mu aby powstał nowy 

sklep, z racji czystej ekonomii. Naturalne jest, że firmy bardziej starają się o klienta, czyli naszych 

mieszkańców,  kiedy widzą konkurencję. Pan Wójt podkreślił, że nie zależy mu na spotkaniu w Sądzie  

 i nadal jest otwarty na negocjacje. Nie  może jednak przystać na proponowane kwoty 1 000,00 zł czy  

1 155,00 zł. z racji na  rodzaj działalności jaką prowadzi Firma Arhelan. Pan Wójt poinformował,  

że należałoby przedstawić faktury i rachunki z datami z lat, w których faktycznie poniesione były koszty 

nakładów na wskazaną kwotę czyli 657 000,00 zł. Kończąc nadal stoję na stanowisku, żeby podpisanie 

umowy doszło do skutku. Nawet dzisiaj możemy umówić się na termin spotkania. 

W odpowiedzi głos zabrała Pani Burzyńska prosząc Pana Wójta o przedstawienie kalkulacji,  

z czego wynika kwota 5 000,00 zł. zaproponowana za czynsz. Wskazując cenę trzeba się do czegoś odnieść. 

Pani Burzyńska powiedziała, że sytuacja powtarza się z przed trzech lat. Chciałam przypomnieć, że trzy 

lata temu podwyżka czynszu była bardzo wysoka w porównaniu do lat ubiegłych. 

Głos zabrał Radny - Pan Uszyński przerywając mowę Pani Burzyńskiej. Zauważył, że przez okres 

20 ubiegłych lat Pani Burzyńska płaciła czynsz bardzo niski. Nikt tego nie podnosił, ani Wójt ani Rada.  

Pani Burzyńska przerwała, mówiąc, że płacili czynsz rynkowy, nie zaniżony. Obecny czynsz, który 

płacimy jest już o wiele wyższy niż ceny rynkowe. 

W dalszej części sesji wywiązała się dyskusja Radnego – Pana Tadeusza Uszyńskiego z Panią 

Burzyńską. Radny twierdził, że ceny w konkurencyjnym sklepie są niższe. Twierdził, że jeśli robi się tak 

wysokie ceny, to znaczy że Pani nie szanuje mieszkańców. Przekonywał Panią Burzyńską, że jeśli nie 

opłaca się utrzymanie sklepu w Rudce to dlaczego tak uparcie dąży do podpisania umowy dzierżawy. Pan 

Uszyński stwierdził, że chyba ten handel się opłaca skoro tyle sklepów ma Pani Burzyńska w różnych 

miejscowościach. Jeśli coś się nie kalkuluje to trzeba zamknąć kilka z nich. Pani Burzyńska powiedziała, 

że jeśli nie dojdzie do porozumienia z Panem Wójtem to właśnie zamknie sklep w Rudce. Pan Uszyński 

powiedział, że porozumienie jest możliwe, tylko trzeba rozsądnie podchodzić do ceny. Zaproponował 

podniesienie czynszu o drugie tyle co teraz, czyli czynsz powinien wynosić 2 000,00 zł. Pani Burzyńska 

powiedziała, że ma nadzieję, że porozumie się z Panem Wójtem podkreślając, że czynsz na pewno nie 

wyniesie 5 000,00 zł. Taki czynsz się płaci w dużym mieście – powiedziała. 

Do rozmowy przyłączył się Radny - Pan Michał Pampuch, pytając Panią Burzyńską ile 

maksymalnie może zapłacić za czynsz dzierżawy w Rudce. Pani Burzyńska powiedziała, że tak jak we 

wniosku napisała 1 155,00 zł. Na dzisiejszy dzień nie jest przygotowana, żeby udzielić informacji jaką 

maksymalną kwotę może zapłacić. Powiedziała  również, że Firma Arhelan  wspierała Gminę podczas 

różnych wydarzeń kulturalnych. 

Pan Wójt odniósł się do wcześniejszych wypowiedzi. Powiedział, że nie jest przekonany czy 

właściwe jest porównywanie zysku z działalności energetycznej do zysków z handlu artykułami 

spożywczymi i przemysłowymi. Za wsparcie finansowe Gminy w różnych wydarzeniach bardzo dziękuję, 

faktycznie była to duża kwota w porównaniu jakie otrzymujemy od przedsiębiorców. Pan Wójt 

poinformował o wysokości  czynszu jaki płaciła Firma Arhelan. W latach wcześniejszych były bardzo 

niskie czynsze. Ostatni czynsz okazał się czterokrotnie wyższy od pozostałych, płaconych w latach 2017 – 

2019, a czynsze płacone w latach 2004 – 2017 to 60,00 zł plus vat. Wiem, że procenty wyglądają 

przerażająco, ale kwoty wyglądają porażająco. Chciałbym poważnej propozycji z Państwa strony do 

negocjacji. 

Pani Burzyńska w odpowiedzi powiedziała, że nie można porównywać czynszów z lat 

dziewięćdziesiątych czy początku dwutysięcznego, gdyż zarobki były zupełnie niższe i wszystko pozostałe. 

Pan Wójt zaproponował, żeby jednak się spotkać i spokojnie porozmawiać. Zapewnił, że Radni dzisiaj 

podejmą uchwałę wyrażającą zgodę na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy, a co do czynszu to zapewne 

na sesji nie rozstrzygniemy sprawy. 

Głos w dyskusji zabrał obecny na sesji Pan Grzegorz Burzyński – syn właścicieli firmy Arhelan. 

Powiedział, że chciałby przedstawić symulację. Firma Arhelan kupuje grunty w miejscowościach tych 
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większych i mniejszych. Koszt działki w miejscowości powierzchniowo zbliżonej do Rudki to 50,00 zł. – 

60,00 zł. czasem 70,00 zł. za metr². Koszt działki, o której dzisiaj rozmawiamy moim zdaniem i zdaniem 

rynku oscyluje na granicy 80 000,00 zł – 100 000,00 zł – cena za własność. Chciałem Państwu 

uświadomić, że płacąc 1 000,00 zł przez dziesięć lat to daje kwotę 120 000,00 zł. Po dziesięciu latach 

takiej dzierżawy nie dość, że Gmina zarobiła 120 000,00 zł na tym, to nadal jest właścicielem działki. 

Biorąc pod uwagę wartość działki jest to naprawdę wysoki czynsz. Stopy zwrotów na gruntach przy 

dzierżawach to nie jest dziesięć lat, to jest trzydzieści lat. Wynika z tego, że cena którą my płacimy za 

dzierżawę nie jest rynkowa, jest dużo wyższa niż rynkowa. 

Na tym dyskusja dotycząca dzierżawy działki dla Firmy Arherlan zakończyła się. Pan Łukasz 

Niemyjski – Przewodniczący Rady zarządził pięciominutową przerwę. 
 

Ad. pkt 4 Informacja Wójta z pracy między sesjami. 
Pan Wójt poinformował, że w okresie od ostatniej sesji tj. od 08.06.2022 r. zostały wydane  

22 Zarządzenia niezbędne do bieżącego funkcjonowania urzędu (treść zarządzeń w załączeniu  

do protokołu z posiedzenia obrad sesji).  

Najważniejsze z ich, o których chciałbym poinformować to: 

1. Zarządzenie w sprawie nabycia nieruchomości. Nieruchomość gruntowa nie zabudowana  

o powierzchni 3,33 ha, oznaczona nr geodezyjnym 68/14 położona w obrębie gruntów wsi Namyje 

Stare. Ostatecznie nie doszło do nabycia nieruchomości. 

2. Zarządzenie w sprawie ogłoszenia trzeciego przetargu na sprzedaż nieruchomości oraz powołania 

komisji do przeprowadzenia przetargu. Zabudowana nieruchomość gruntowa oznaczona  nr geod. 

1157/2 o pow. 0,0875 ha, obręb Rudka przy ul. Wola. 

3. Zarządzenie w sprawie powołania komisji do odbioru końcowego inwestycji pn. Przebudowa ciągu 

dróg gminnych  o nr 108130B, 163013B i 163024B w miejscowości Niemyjski – Ząbki oraz drogi 

gminnej o nr 108112Bw m. Niemyje – Jarnąty . 

4. Zarządzenie w sprawie upoważnienia Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Rudce do prowadzenia postępowań w sprawie wypłaty dodatku węglowego. 

5. Zarządzenie w sprawie wprowadzenia procedury monitorowania utrzymania efektów projektu 

grantowego Wsparcie dzieci z rodzin pepeerowskich w rozwoju cyfrowym – Granty PPGR 

realizowanego przez Gminę Rudka. 

Ponadto poinformował, że odbył kilka spotkań, o których chciałby powiedzieć: 

1. Miałem  spotkanie z panem Łukaszem Pupikiem w sprawie wykonania inwentaryzacji budynku 

Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła II w Rudce. 

2. Został zorganizowany Festyn: powitanie lata. 

3. Brałem udział w konferencji innowacyjnych rozwiązań dla przedsiębiorców i samorządów. 

4. Odbyłem spotkanie z Komendantem PSP w Bielsku Podlaskim w sprawie bezpieczeństwa ppoż. 

5. Spotkałem się z Dyrektorem Powiatowego Zarządu Dróg i pracownikami Nadleśnictwa  

w prawie drogi Olendy – Koryciny. 

6. Odbyłem spotkanie z projektantem Panem Zbigniewem Radziszewskim w sprawie projektu drogi 

Koce Borowe – Niemyje Stare – Niemyje Nowe. 

7. Organizacja wyjazdów wakacyjnych dla dzieci ze Szkoły Podstawowej w Rudce. 

8. Spotkanie z wykonawcą remontów  Przedszkola. 

9. Spotkałem się z Wicedyrektorem Europejskiego Funduszu Społecznego Panem Hubertem 

Ostapowiczem w sprawie projektu pn. Tworzymy nowe miejsca przedszkolne w Gminie Rudka. 

10. Miałem spotkanie z KGW Róża w Rudce i OSP Rudka w sprawie organizacji Pikniku na Orliku 

przy Szkole Podstawowej w Rudce. 

11. Odbyłem spotkanie z Panem Włodzimierzem Tarantą – Dyrektorem do spraw przewozu PKS 

Nova. 

12. Miałem spotkanie z Firmą Budomost na temat inwestycji drogowych : Niemyje – Jarnaty – 

Niemyje – Ząbki. 
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13. Odbyłem spotkanie z Panem Janem Burzyńskim i Panią Heleną Burzyńską – współwłaścicielami 

Firmy Arhelan. 

14. Przyjęliśmy Rowerynkę. 

15. Odbyłem spotkanie z Księdzem Biskupem  zapraszając na poświęcenie Kamienia Sybiraków. 

16. Spotkanie z Komitetem do spraw organizacji poświęcenia Kamienia Sybiraków. 

17. Spotkanie z druhami OSP Rudka na temat zbiórki pieniędzy na mundury galowe. 

18. Odbyłem spotkanie na temat realizacji dofinansowania z programu Kreatywna wieś w Świetlicy 

Promyk Dnia. 

Ad. pkt 5  Podjęcie uchwały w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 

zajęć pedagogów, pedagogów specjalnych, psychologów, logopedów, terapeutów pedagogicznych, 

doradców zawodowych zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Gminę Rudka. 

W dalszej części porządku obrad Pan Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że projekt uchwały 

został dostarczona w materiałach na sesję, zapytał także czy w związku z tym są uwagi lub zapytania.   

 Głos zabrała Pani Monika Dąbrowska mówiąc, że w skrócie powie dlaczego jest podejmowana  

ta uchwała. Podyktowane to jest zmianami wprowadzonymi w ustawie  - Karta Nauczyciela, gdzie pojawił 

się nowy rodzaj nauczyciela specjalnego, który powinien być zatrudniony w szkole tj. pedagog specjalny. 

Pensum zostało ustalone na poziomie 22 godzin. Jest to maksymalna stawka z ustawy. Pozostali 

nauczyciele specjaliści tak jak w poprzedniej ustawie, nie ma tu żadnych zmian. Pensum 22 godziny 

maksymalnie tak jak przewiduje ustawa. 

Więcej pytań i uwag nie było. Pan Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały. 

Głosowanie będzie imienne. Po wyczytaniu nazwiska każdy z  radnych powiedział: „jestem za” lub „jestem 

przeciw”,  lub „wstrzymuję się od głosu”.  

 Pan Łukasz Niemyjski Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie  określenia 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagogów, pedagogów specjalnych, psychologów, 

logopedów, terapeutów pedagogicznych, doradców zawodowych zatrudnionych w szkołach prowadzonych 

przez Gminę Rudka  została przyjęta. 

Głosów za – 8, głosów przeciw – 0,  głosów wstrzymujących się – 0. Imienny wykaz głosowań radnych 

Rady Gminy Rudka  przedmiot głosowania: uchwała w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć pedagogów, pedagogów specjalnych, psychologów, logopedów, terapeutów 

pedagogicznych, doradców zawodowych zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Gminę Rudka  

w załączeniu do protokołu z sesji. 

Uchwała Nr XXV/193/2022 z dnia 23 września 2022 roku w sprawie określenia tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagogów, pedagogów specjalnych, psychologów, logopedów, 

terapeutów pedagogicznych, doradców zawodowych zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez 

Gminę Rudka w załączeniu do protokołu z posiedzenia sesji. 

 

Ad. pkt 6  Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania i rozmiaru zniżek nauczycielom, którym 

powierzono stanowiska kierownicze w szkołach prowadzonych przez Gminę Rudka. 

Kontynuując przebieg posiedzenia Pan Przewodniczący stwierdził, że przechodzimy  

do głosowania nad projektem uchwały, czy w związku z tym są jakieś pytania. 

Głos ponownie zabrała Pani Monika Dąbrowska. Podejmowanie dzisiaj tej uchwały jest 

spowodowane tym, że  obowiązująca uchwała przewiduje wysokość zniżki tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin dyrektora szkoły podstawowej - 12 godzin. Ponieważ nauczyciele szkoły mogą realizować 

zajęcia o różnej tygodniowej liczbie godzin np. z grupami przedszkolnymi -25 godzin pensum, z grupami 

dzieci sześcioletnich -22 godzin pensum, a np. wychowawcy świetlic – 26 godzin. Tą zniżkę należy też 

liczyć od tego wyższego pensum, nie tylko od 18 godzinnego – realizowanego przez  nauczycieli szkół 

podstawowych. Więc dyrektor musiałby odpowiednio wyższą liczbę godzin realizować. Jeśli uczy  

w przedszkolu to byłoby to 13 godzin, jeśli realizuje godziny w świetlicy to byłoby to 14 godzin. Ponieważ 

dyrektor może mieć kwalifikacje do zajmowania różnych stanowisk. Więc żeby zapewnić prawidłową 

realizację organizacji zajęć w szkole i żeby dyrektor mógł realizować zajęcia w wysokości sześciu godzin 

jest taka konstrukcja podjęcia tej uchwały, że dyrektor nie zależnie od tego jakie godziny realizuje, czy  

w przedszkolu czy z grupami zerówki czy w świetlicy, będzie realizował tylko te sześć godzin tygodniowo 

a pozostałą część przeznaczy na zajęcia związane z zarządzaniem szkołą. 
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Pan Przewodniczący - jeżeli nie ma więcej pytań, przechodzimy do głosowania nad projektem 

uchwały. Głosowanie będzie imienne. Po wyczytaniu nazwiska każdy z  radnych powiedział: „jestem za” 

lub „jestem przeciw”,  lub „wstrzymuję się od głosu”.  

 Pan Łukasz Niemyjski Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie  zasad udzielania  

i rozmiaru zniżek nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze w szkołach prowadzonych 

przez Gminę Rudka została przyjęta. 

Głosów za – 8, głosów przeciw – 0,  głosów wstrzymujących się – 0. Imienny wykaz głosowań radnych 

Rady Gminy Rudka  przedmiot głosowania: uchwała w sprawie zasad udzielania i rozmiaru zniżek 

nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze w szkołach prowadzonych przez Gminę Rudka 

w załączeniu do protokołu z sesji. 

Uchwała Nr XXV/194/2022 z dnia 23 września  2022 roku w sprawie zasad udzielania i rozmiaru zniżek 

nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze w szkołach prowadzonych przez Gminę Rudka 

w załączeniu do protokołu z posiedzenia sesji. 

  

Ad. pkt 7 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zniesienie współwłasności nieruchomości 

położonych w obrębie Rudka, Gmina Rudka. 
Kontynuując przebieg posiedzenia Pan Przewodniczący stwierdził, że przechodzimy do pkt 7 

porządku obrad. Czy są pytania do projektu uchwały. 

Radny Pan Uszyński zapytał o jaką nieruchomość chodzi. 

Pan Wójt poinformował, że mowa o nieruchomości jaką Gmina otrzymała w spadku. Chodzi tutaj 

o nieużytek ten, który jest w lesie. Tak jak czytałem było wydane zarządzenie o zbyciu nieruchomości. 

Zostało sprzedane 5/12  udziałów na ulicy Ciechanowieckiej. Od tej samej osoby była działka z udziałem 

½ Gminy i ½ osoby prywatnej. Doszedłem do wniosku, że trzeba by było uporządkować. Żeby Gmina 

zbyła udziały jeśli nie są znaczące, tak jak tutaj 5/12. A tu gdzie jest ½ realnie podzielić geodezyjnie,  

co nastąpiło, i ustalić, która część należy do którego właściciela. Tak samo z działką po śp. Panu Adamie 

Wasilewskim, tam Gmina tez ma swój udział, tutaj też był przetarg i udało się w trzecim przetargu wyłonić 

nabywcę. 

Więcej pytań nie było. Przewodniczący zarządził głosowanie nad projektem uchwały. Głosowanie 

będzie imienne. Po wyczytaniu nazwiska każdy z  radnych powiedział: „jestem za” lub „jestem przeciw”,  

lub „wstrzymuję się od głosu”.  

 Pan Łukasz Niemyjski Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie  wyrażenia zgody 

na zniesienie współwłasności nieruchomości położonych w obrębie Rudka, Gmina Rudka został przyjęta. 

Głosów za – 8, głosów przeciw – 0,  głosów wstrzymujących się – 0. Imienny wykaz głosowań radnych 

Rady Gminy Rudka  przedmiot głosowania: uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zniesienie 

współwłasności nieruchomości położonych w obrębie Rudka, Gmina Rudka  

Uchwała Nr XXV/195/2022 z dnia 23 września  2022 roku w sprawie wyrażenia zgody na zniesienie 

współwłasności nieruchomości położonych w obrębie Rudka, Gmina Rudka w załączeniu do protokołu  

z posiedzenia sesji. 

 

Ad. pkt 8 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu lokalu 

użytkowego. 
 Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu lokalu 

użytkowego został dostarczony w materiałach na sesję. Pan Przewodniczący poinformował, że ta uchwała 

dotyczy lokalu branży fryzjersko – kosmetycznej. Pan Łukasz Niemyski zapytał czy w związku z tym 

projektem są uwagi lub zapytania. 

Radny Pan Tadeusz Uszyński zapytał, czy stawka za wynajem pozostaje taka sama. 

Pan Wójt odpowiedział, że na dzisiejszej sesji będą podejmowane trzy uchwały dot. wyrażenia 

zgody na zawarcie umowy najmu, jedna umowa dzierżawy. Ze wszystkimi przedsiębiorcami o stawkach 

jeszcze nie rozmawiałem. Stawka jednak nie będzie taka sama, wiadomo, że jest wszystko droższe. Stawka 

ulegnie odpowiedniej waloryzacji. 

Więcej pytań nie było. Wobec powyższego Pan Przewodniczący Rady Gminy poinformował,  

że przystąpimy do głosowania nad projektem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 
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umowy najmu lokalu użytkowego. Głosowanie było imienne. Po wyczytaniu nazwiska każdy z  radnych 

powiedział:  „jestem za” lub „jestem przeciw”,  lub „wstrzymuję się od głosu”.  

Pan Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy najmu lokalu użytkowego została przyjęta. Głosów za – 8, głosów przeciw – 0,  głosów 

wstrzymujących się – 0. Imienny wykaz głosowań radnych Rady Gminy Rudka  przedmiot głosowania: 

uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu lokalu użytkowego w załączeniu 

do protokołu z sesji. 

Uchwała Nr XXV/196/2022 z dnia 23 września  2022 roku w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy najmu lokalu użytkowego w załączeniu do protokołu z posiedzenia sesji. 

 

Ad. pkt 9  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu lokalu 

użytkowego. 

Kontynuując przebieg posiedzenia Pan Przewodniczący stwierdził, że przechodzimy do pkt. 9 

porządku obrad, tj. podjęcie uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu 

lokalu użytkowego. Chodzi w tej uchwale o lokal apteki. Pan Przewodniczący przekazał głos Panu 

Wójtowi. 

Pan Marcin Gawrysiak powiedział, że w projekcie uchwały w § 2 jest zapis: Kolejna umowa może 

być zawarta na okres 3 lat. Chciałbym zgłosić zmianę do tego § ponieważ  wpłynęło podanie od właściciela 

apteki na zawarcie umowy na rok, o dodanie słowa ,,do”. W rezultacie § 2 otrzymuje brzmienie: Kolejna 

umowa może być zawarta na okres do 3 lat. 

Pan Przewodniczący Rady Łukasz Niemyjski poinformował, że jeśli nie ma więcej pytań 

przystępujemy do głosowania nad przyjęciem uchwały z proponowaną zmianą przez Pana Wójta. Po 

wyczytaniu nazwiska każdy z  radnych powiedział:  „jestem za” lub „jestem przeciw”,  lub „wstrzymuję 

się od głosu”. Pan Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że uchwała w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie kolejnej umowy najmu lokalu użytkowego została przyjęta. Głosów za – 8, głosów przeciw – 0,  

głosów wstrzymujących się – 0. Imienny wykaz głosowań radnych Rady Gminy Rudka  przedmiot 

głosowania: uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu lokalu użytkowego 

w załączeniu do protokołu z sesji. 

Uchwała Nr XXV/197/2022 z dnia 23 września  2022 roku w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy najmu lokalu użytkowego w załączeniu do protokołu z posiedzenia sesji. 

 

Ad. pkt 10  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu części 

nieruchomości. 

Pan Przewodniczący: projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

najmu części nieruchomości został dostarczony w materiałach na sesję. Czy w związku z tym są uwagi lub 

zapytania? 

Radny Pan Piotr Karpiński zapytał czy chodzi o Arhelan. Pan Przewodniczący odpowiedział, że 

nie. Uchwała ta dotyczy nieruchomości wykorzystywanej na cele prowadzenia działalności gospodarczej 

polegającej na świadczeniu usług dostępu do Internetu znajdującej się w budynku przy ul. Brańskiej 13  

w miejscowości Rudka. Dodatkowych informacji udzielił Pan Sekretarz. Pan Drzewiecki na parterze ma 

powieszone dwie szafy, które zapewniają dostęp do Internetu mieszkańcom. To są jego urządzenia. Umowa 

ta się kończy, dotyczy tej części budynku, na parterze przy centrali telefonicznej urzędu. 

Z uwagi na brak pytań Pan Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że przystąpimy  

do głosowania nad projektem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu 

części nieruchomości. Głosowanie było imienne. Po wyczytaniu nazwiska każdy z  radnych powiedział:  

„jestem za” lub „jestem przeciw”,  lub „wstrzymuję się od głosu”. Pan Przewodniczący Rady Gminy 

stwierdził, że uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu części 

nieruchomości została przyjęta. Głosów za – 8, głosów przeciw – 0,  głosów wstrzymujących się – 0. 

Imienny wykaz głosowań radnych Rady Gminy Rudka przedmiot głosowania: uchwała w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu części nieruchomości w załączeniu do protokołu z 

sesji. 
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Uchwała Nr XXV/198/2022 z dnia 23 września 2022 roku w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy najmu części nieruchomości w załączeniu do protokołu z posiedzenia sesji. 

 

Ad. pkt 11 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

części nieruchomości. 

Przewodniczący - projekt uchwały został dostarczony w materiałach na sesję, czy w związku z tym 

projektem są pytania? 

Radny – Pan Piotr Karpiński zapytał, czy chodzi o Arhelan? 

Przewodniczący odpowiedział, że tak. 

Radny Karpiński zwrócił się do Pana Wójta, aby wziąć pod uwagę propozycję Pana Uszyńskiego, 

że może podpisać tę umowę na 5 czy 10 lat i zaproponować większą stawkę. Może Pani Burzyńska wtedy 

zgodzi się na wyższą stawkę przy dłuższym okresie trwania umowy. 

W odpowiedzi Pan Wójt powiedział, że to Radni muszą przegłosować taką decyzję. Sugestia Pana 

Wójta była taka, że okres dłuższy niż trzy lata, przy obecnej sytuacji  rynkowej nie  jest okresem dobrym 

dla budżetu gminy. Inflacja galopuje, nie wiemy jaka będzie sytuacja geopolityczna. Nie wiemy tak 

naprawdę co będzie się działo z cenami po tym jak wszystkie zapowiadane scenariusze chociażby z energią 

elektryczną wejdą w życie. Moja sugestia taka, żeby na chwilę obecną przyjąć uchwałę jaka jest 

przygotowana  

Jeśli chce pan zgłosić projekt uchwały na 5 czy 10 lat ma Pan pełne prawo do tego. Pan Piotr 

Karpiński powiedział, że to jest jego sugestia do propozycji dla Pani Burzyńskiej podczas rozmów. 

Głos zabrał Radny Pan Fabian Niemyjski pytając czy dzisiaj musimy podjąć te uchwałę. Sekretarz 

Gminy Pan Jerzy Gabrysiak wyjaśnił, że uchwała na wyrażenie zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu 

musi być podjęta przed zawarciem kolejnej umowy. Umowa z Arhelanem kończy się 14 października 2022 

roku, więc przed 14 października Rada musi podjąć decyzję. Nie planujemy kolejnej sesji przed 14 

października, więc to dzisiaj Rada powinna zdecydować. 

Pan Wójt zobowiązał się, że przy stole negocjacyjnym zapyta, jaka byłaby to stawka przy umowie 

na okres dłuższy niż 3 lata, a nawet do 10 lat. 

Pan Piotr Karpiński dopytywał nadal czy to dzisiaj musi być podjęta ta uchwała. Pan Marcin 

Gawrysiak - Wójt Gminy powiedział, że jeśli dzisiaj nie zostanie podjęta uchwała to on, nie może podpisać 

żadnej umowy, nawet na dzień. Podjęcie uchwały dzisiaj jest niezbędne do wyrażenia zgody do podpisania 

kolejnej umowy. Pan Wójt powiedział jeszcze, że podczas rozmów będzie negocjował cenę na okres trzech 

lat, jednakże zapyta o propozycję ceny przy okresie umowy  na 5 i 10 lat. 

Więcej uwag i pytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady poinformował, że przystąpimy do głosowania nad projektem uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy części nieruchomości. Głosowanie 

było imienne. Po wyczytaniu nazwiska każdy z  radnych powiedział:  „jestem za” lub „jestem przeciw”,  

lub „wstrzymuję się od głosu”. Pan Łukasz Niemyjski Przewodniczący Rady stwierdził,  

że uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy części nieruchomości 

została przyjęta. Głosów za – 7, głosów przeciw – 1,  głosów wstrzymujących się – 0. Imienny wykaz 

głosowań radnych Rady Gminy Rudka  przedmiot głosowania: uchwała w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy części nieruchomości w załączeniu do protokołu sesji. 

Uchwała Nr XXV/199/2022 z dnia 23 września 2022 roku w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy dzierżawy części nieruchomości w załączeniu do protokołu z posiedzenia sesji. 

 

Ad. pkt 11a Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu lokalu    

użytkowego. 

Kontynuując przebieg posiedzenia Pan Przewodniczący stwierdził, że przechodzimy do pkt. 11a 

porządku obrad, tj. podjęcie uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu 

lokalu użytkowego. Chodzi w tej uchwale o lokal wykorzystywany na cele prowadzenia działalności 

handlowej wielobranżowej. Pan Przewodniczący zapytał czy są pytania. 

Pan Przewodniczący Rady Łukasz Niemyjski poinformował, że jeśli nie ma pytań przystępujemy 

do głosowania nad przyjęciem uchwały. Po wyczytaniu nazwiska każdy z  radnych powiedział:  „jestem 

za” lub „jestem przeciw”,  lub „wstrzymuję się od głosu”. Pan Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że 

uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu lokalu użytkowego została 
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przyjęta. Głosów za – 8, głosów przeciw – 0,  głosów wstrzymujących się – 0. Imienny wykaz głosowań 

radnych Rady Gminy Rudka  przedmiot głosowania: uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnej umowy najmu lokalu użytkowego w załączeniu do protokołu z sesji. 

Uchwała Nr XXV/200/2022 z dnia 23 września  2022 roku w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy najmu lokalu użytkowego w załączeniu do protokołu z posiedzenia sesji. 

 

 

Ad. pkt 12 Podjęcie uchwały w sprawie kontynuacji członkostwa Gminy Rudka w Stowarzyszeniu 

Lokalna Grupa Działania ,,Brama na Podlasie”. 

Pan Przewodniczący zapytał czy są pytania do projektu uchwały. 

Radny – Pan Fabian Niemyjski zapytał, co nam daje, że jesteśmy członkami w tym Stowarzyszeniu i jaki 

jest koszt uczestniczenia w nim. 

Odpowiedzi udzielił Wójt Gminy. Z bycia członkiem w Stowarzyszeniu Lokalna Grupa Działania ,,Brama 

na Podlasie”  Gmina Rudka jako koszt ponosi składkę. Jeśli chodzi o kwotę to Pani Skarbnik na następnej 

sesji udzieli informacji na ten temat. Ponosimy składkę coroczna, nie jest ona wysoka. Jeśli chodzi  

o korzyści jakie mamy z przynależenia do Stowarzyszenia, to chociażby najnowsza inwestycja  

na Niemyjach Nowych – uporządkowanie boiska, postawienie altany. W Kocach Borowych – utworzenie 

placu z urządzeniami dla dzieci przy świetlicy. W Karpiu – to również miejsce na ognisko, plac wraz  

z urządzeniami dla dzieci. W Olendach – duży plac zabaw i boisko dla dzieci. Z tego co wiem poprzedni 

Wójt ze środków ze Stowarzyszenia ,,Brama na Podlasie” przekazał 400 000,00 zł. na Parafię w Rudce,  

na parkan parafialny. Z mniejszych projektów jakie Gmina realizuje to np. projekt zrealizowany przez 

Dyrektora Gminnej Biblioteki Publicznej w Rudce Panią Barbarę Kryńską polegający na napisaniu listu  

do dziecka chorego onkologicznie. Nasze dzieciaki ze Szkoły Podstawowej pisały takie listy do dzieci  

z Dziecięcego Szpitala Klinicznego w Białymstoku. 

Przewodniczący Rady poinformował, że jeśli nie ma więcej pytań przystąpimy do głosowania nad 

projektem uchwały w sprawie kontynuacji członkostwa Gminy Rudka w Stowarzyszeniu Lokalna Grupa 

Działania ,,Brama na Podlasie”. Głosowanie będzie imienne. Po wyczytaniu nazwiska każdy z  radnych 

powiedział: „jestem za” lub „jestem przeciw”,  lub „wstrzymuję się od głosu”.  

 Pan Łukasz Niemyjski Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została przyjęta. Głosów  

za – 8, głosów przeciw – 0,  głosów wstrzymujących się – 0. Imienny wykaz głosowań radnych Rady 

Gminy Rudka  przedmiot głosowania: uchwała w sprawie kontynuacji członkostwa Gminy Rudka  

w Stowarzyszeniu Lokalna Grupa Działania ,,Brama na Podlasie” w załączeniu do protokołu z sesji.  

Uchwała Nr XXV/201/2022 z dnia 23 września 2022 roku Rady Gminy Rudka w sprawie kontynuacji 

członkostwa Gminy Rudka w Stowarzyszeniu Lokalna Grupa Działania ,,Brama na Podlasie” w załączeniu 

do protokołu z posiedzenia sesji.  

 

Ad. pkt 13 Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w spawie przyjęcia programu rozwoju ,,Plan 

Rozwoju Lokalnego Gminy Rudka na lata 2016 – 2023”. 

W dalszej części porządku obrad Pan Przewodniczący Rady Gminy powiedział, że wyjaśnień  

do tego projektu uchwały udzieli Sekretarz Gminy – Pan Jerzy Gabrysiak. 

Pan Sekretarz powiedział, że obecność tej uchwały wynika z tego, że Urząd Marszałkowski ogłosił 

nabór wniosków dot. gospodarki wodno – ściekowej. Gmina złożyła wniosek na przebudowę sieci wodnej 

i kanalizacyjnej. Przebudowa ta polega na tym w skrócie, że chcemy ścieki spływające z Niemyj 

przechwycić, aby nie spływały do kanalizacji ogólnej z Rudki, tylko zrobić obejście za terenem Zespołu 

Szkół Centrum Kształcenia Rolniczego w Rudce i skierować je bezpośrednio do oczyszczalni ścieków.  

Są problemy na terenie Szkoły Rolniczej z tą siecią, są tam  nieszczelności i często występują awarie. 

Projekt ten usprawni nam infrastrukturę kanalizacyjną. Koszty kwalifikowane są pokrywane w 100%, 

Gmina płaci tylko podatek VAT. Jednym z załączników do tego wniosku musi być dokument strategiczny, 

który zawiera to zadanie inwestycyjne. Plan Rozwoju Lokalnego Gminy Rudka na lata 2016 – 2023 

uchwalony w 2016 roku nie zawierał tego zadania. Zmiana uchwały ma polegać na tym, że dodajemy 

załącznik zawierający omawiane zadanie do istniejącego Planu. Wniosek o dofinansowanie został 

formalnie już złożony, w odpowiedzi otrzymamy zapewne pismo z Urzędu Marszałkowskiego  

o uzupełnienie wniosku o brakujące dokumenty. Dlatego proszę dzisiaj o podjęcie tej uchwały, abyśmy 

mieli już gotowe dokumenty do uzupełnienia wniosku. 
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Pan Łukasz Niemyjski podziękował Panu Sekretarzowi za wyjaśnienia, zapytał czy są jeszcze 

pytania. 

Pan Przewodniczący po stwierdzeniu, że pytań i uwag nie ma, rozpoczął głosowanie  

nad projektem uchwały zmieniającej uchwałę w spawie przyjęcia programu rozwoju ,,Plan Rozwoju 

Lokalnego Gminy Rudka na lata 2016 – 2023”. 

Głosowanie było imienne. Po wyczytaniu nazwiska każdy z  radnych powiedział:  „jestem za” lub 

„jestem przeciw”, lub „wstrzymuję się od głosu”. Pan Łukasz Niemyjski Przewodniczący Rady stwierdził, 

że uchwała zmieniająca uchwałę w spawie przyjęcia programu rozwoju ,,Plan Rozwoju Lokalnego Gminy 

Rudka na lata 2016 – 2023” została przyjęta. Głosów za – 8, głosów przeciw – 0,  głosów wstrzymujących 

się – 0. Imienny wykaz głosowań radnych Rady Gminy Rudka  przedmiot głosowania: uchwała zmieniająca 

uchwałę w spawie przyjęcia programu rozwoju ,,Plan Rozwoju Lokalnego Gminy Rudka na lata 2016 – 

2023” w załączeniu do protokołu z sesji . 

Uchwała Nr XXV/202/2022 z dnia 23 września 2022 roku zmieniająca uchwałę w spawie przyjęcia 

programu rozwoju ,,Plan Rozwoju Lokalnego Gminy Rudka na lata 2016 – 2023” w załączeniu do 

protokołu z posiedzenia sesji. 

 

 

Ad. pkt 14 Przedstawienie informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy Rudka za I półrocze 

2022 roku. 

Pan Przewodnicz zapytał czy są pytania lub uwagi do tej informacji. 

Głos zabrała Pani Skarbnik. Poinformowała, że Gmina otrzymała opinię Regionalnej Izby 

Obrachunkowej dot. wykonania budżetu Gminy Rudka za I półrocze 2022 r., jest to opinia pozytywna. 

 

Ad. pkt 15 Podjęcie uchwały w sprawie przekazania w 2022 roku środków finansowych dla 

Ochotniczej Straży Pożarnej w Kocach Borowych z przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu 

wyposażenia dla jednostki OSP Koce Borowe. 

Pan Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały został dostarczony w materiałach na sesję, 

a następnie zapytał czy są uwagi lub zapytania? 

  Pan Przewodniczący po stwierdzeniu, że pytań i uwag nie ma, rozpoczął głosowanie nad projektem 

uchwały w sprawie przekazania w 2022 roku środków finansowych dla Ochotniczej Straży Pożarnej  

w Kocach Borowych z przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu wyposażenia dla jednostki OSP Koce 

Borowe. 

Głosowanie było imienne. Po wyczytaniu nazwiska każdy z  radnych powiedział:  „jestem za” lub „jestem 

przeciw”,  lub „wstrzymuję się od głosu”. Pan Łukasz Niemyjski Przewodniczący Rady stwierdził,  

że uchwała w sprawie przekazania w 2022 roku środków finansowych dla Ochotniczej Straży Pożarnej  

w Kocach Borowych z przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu wyposażenia dla jednostki OSP Koce 

Borowe została przyjęta. Głosów za – 8, głosów przeciw – 0,  głosów wstrzymujących się – 0. Imienny 

wykaz głosowań radnych Rady Gminy Rudka  przedmiot głosowania: uchwała w sprawie przekazania  

w 2022 roku środków finansowych dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Kocach Borowych z przeznaczeniem 

na dofinansowanie zakupu wyposażenia dla jednostki OSP Koce Borowe w załączeniu do protokołu z sesji  

Uchwała Nr XXV/203/2022 z dnia 23 września  2022 roku w sprawie przekazania w 2022 roku środków 

finansowych dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Kocach Borowych z przeznaczeniem na dofinansowanie 

zakupu wyposażenia dla jednostki OSP Koce Borowe w załączeniu do protokołu z posiedzenia sesji. 

 

Ad. pkt 16  Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rudka  

na lata 2022-2025. 

Kontynuując przebieg posiedzenia Pan Przewodniczący stwierdził, że przechodzimy do pkt 16 

porządku obrad. 

Przewodniczący Rady zapytał czy są pytania do projektu uchwały?  

Pani Skarbnik zwróciła się do Radnych o przyjęcie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Rudka na lata 2022 – 2025. Powodem jest zadanie pn Przebudowa ulic Łąkowej, Cegielnianej, 

Ciechanowieckiej, 3-go Maja, Młynowej i Sportowej w miejscowości Rudka wraz z zakupem sprzętu  

komunalnego do utrzymania dróg. Był przeprowadzany przetarg na to zadanie. Przetarg poszedł w większej 

kwocie niż mieliśmy zaplanowane w budżecie. Dlatego dzisiaj proszę o podjęcie tej uchwały. 
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Pan Przewodniczący - jeżeli nie ma pytań, przechodzimy do głosowania nad projektem uchwały. 

Głosowanie będzie imienne. Po wyczytaniu nazwiska każdy z  radnych powiedział: „jestem za” lub „jestem 

przeciw”,  lub „wstrzymuję się od głosu”.  
 Pan Łukasz Niemyjski Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmian  
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rudka na lata 2022 – 2025 została przyjęta. Głosów za – 8, 
głosów przeciw – 0,  głosów wstrzymujących się – 0. Imienny wykaz głosowań radnych Rady Gminy 
Rudka  przedmiot głosowania: uchwała w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rudka 
na lata 2022 – 2025 w załączeniu do protokołu z sesji.  
Uchwała Nr XXV/204/2022 z dnia 23 września 2022 roku w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Rudka na lata 2022 – 2025  w załączeniu do protokołu z posiedzenia sesji. 

 

Ad. pkt 17 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Rudka na rok 2022.  

 Realizując porządek obrad Pan Przewodniczący poinformował, że teraz będziemy głosować  

nad przyjęciem uchwały w sprawie przyjęcia zmian w budżecie gminy Rudka na rok 2022. Pan Łukasz 

Niemyjski zwrócił się do Radnych, czy są jakieś pytania co do tego projektu uchwały.  

 Głos ponownie zabrała Pani Skarbnik. Do tej uchwały tez proszę o wniesienie zmian. Ponieważ 

w załączniku inwestycyjnym przy tym zadaniu w kwocie ogólnej też się zmieni ta stawka. 

Przewodniczący Rady poinformował, że jeśli nie ma więcej pytań przystąpimy do głosowania nad 

projektem uchwały w sprawie przyjęcia zmian w budżecie gminy Rudka na rok 2022. Głosowanie będzie 

imienne. Po wyczytaniu nazwiska każdy z  radnych powiedział: „jestem za” lub „jestem przeciw”,   

lub „wstrzymuję się od głosu”.  

 Pan Łukasz Niemyjski Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została przyjęta. Głosów  

za – 8, głosów przeciw – 0,  głosów wstrzymujących się – 0. Imienny wykaz głosowań radnych Rady 

Gminy Rudka  przedmiot głosowania: uchwała w sprawie przyjęcia zmian w budżecie gminy Rudka  

na rok 2022 w załączeniu do protokołu z sesji.  

Uchwała Nr XXV/205/2022 z dnia 23 września 2022 roku Rady Gminy Rudka w sprawie zmian  

w budżecie gminy Rudka na rok 2022 w załączeniu do protokołu z posiedzenia sesji.  

 

Ad. pkt 18 Interpelacje i zapytania radnych. 

Brak. 

 

Ad. pkt 19 Wolne  wnioski. 

Brak. 

 

Ad. pkt 20 Zamknięcie  obrad  XXV Sesji  Rady  Gminy  Rudka. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Pan Łukasz Niemyjski  

o godz. 1325  zakończył obrady XXV Sesji Rady Gminy. Obrady zakończyły się modlitwą „Zdrowaś 

Maryjo”.   

 

 

Protokół sporządziła:  

 

Agnieszka Markowska                                                                        Przewodniczący  Rady Gminy 

 

                                                                                                                       Łukasz Niemyjski                                                                                          


